Zhuanjiacun Hotel

Zhuanjiacun Hotel is Located in the centre of WuLing yuan tourist scenic zone.It faces to the picturesque Baizhangxia and the attractive Baofeng Lake in the south.East of it lies yellow Dragon

Cave, which is called Underground crystal pearl.West of it lies the magnificent Tianzi Mountain.It about is 28 kilometres from here to Zhangjiajie International Airport and Railway station, about 200 meters to Ticket office and about 8 kilometres to Zhangjiajie Park.The Forest traffic facilities are very



convenient.It is the only listed four-star hotel in Wulingyuan scenic spots .

Zhuanjiacun Hotel is built in a style of a typical eco-gardening of Western Hunan province. The architecture looks elegant and delightful. It is a nuit for reception invested and built by the people's government of Hunan province. The important leaders of our country once stayed here, some heads of foreign states included. The hotel has Luxury president suites, business suites, standard rooms 288 suits. 4 multi-function conference halls , Which are well-equipped. The Chinese-western restaurant can contain 700 people to meal together. Its facilities are the first class. Its surroundings are quiet and comfortable. Its services are considerate. Here is the favorite place for you to travel, spend holidays and talk about business.

Our goal is to make you satisfied.Our duty is to meet your need.We'll try our best to serve you carefully,considerably and warmly.

You are welcome to our hotel at any time.

专家村宾馆地处武陵源旅游风景区中心。南临风景如画的百丈峡和山水秀丽的宝峰湖,东临地下明珠 黄龙洞,西靠气势磅礴的天子山仙境,距张家界国际机场和火车站仅 28 公里,距景区门票站 200 米,距 张家界国家森林公园 8 公里,交通便利,是武陵源景区唯一一家挂牌四星级酒店。

专家村宾馆是典型的生态园林式湘西建筑风格,典雅别致,是湖南省人民政府在张家界景区投资兴建的接待单位,曾先后接待过很多党和国家领导人及外国元首。宾馆现有豪华总统套房、商务套房、商务单间、豪华标间共288间套,多功能会议厅4个,设备齐全,功能完善。中西餐厅可同时容纳700人就餐。

设施一流,环境舒适宁静,服务项目齐全,是您旅游观光、休闲度假、商务洽谈的理想场所。 您的微笑就是我们的追求,您的需求就是我们的责任。专家村人将竭诚为您提供细致、周到、文明、热情 的服务。专家村宾馆随时恭候您的光临。

大堂

Lobby

大堂设计经典大方,装修豪华气派。从您亲 临酒店的第一步,就能时时享受热情、周到 服务。

The lobby is classically designed luxuriously decorated. You will enjoy your stay at our hotel for our cordial smile and wonderful service.



中餐厅

Chinese Food Restaurant

荟萃南北美食、风味各异,能满足您不同的美 食需求。

Gather north and south cate together, with various flavor can satisfy your diverse cate needs.

中西餐厅可举行各类宴会,经营各式套餐、自 助餐,富有浪漫风情,格调雅致。将尽显您的 高贵气质,绅士风度。

with romantic sentiment and pattan, Chinese and western restaurent can hold various banquet, deal in varied full-course meal and buffet.

elegant



会议室

Conference room

酒店设有多个规格不同的会议室,设施齐备,功能先进;会 议服务能满足您每一个细节需求, 是举行各种规模会议的理 想场所。

Hotel has many different conference rooms, which have completely facilities and advanced fuction, the conference service will meet you every detail request, it is a perfect place for you to have a meeting.





休闲中心

Amusement Center

无论您是商务洽谈还是观光旅游,酒店内的各种 娱乐休闲设施,都能让行程紧张的您舒展身心, 尽享轻松时光。

No matter you will have a business negotiation or sightseeing, all the recreation facilites can let you relax and enjoy the comfortable time.



购物中心

ShoppingCenter

购物中心位于酒店的大堂, 琳琅满目的商品能满足你旅途的需要。

Shoping center is at the lobby of the hotel, full of beautiful things in eyes will satisfy your needs of travel.



风景如画的庭院式建筑风格,典雅别致;身临其境,让您涤尽凡尘与浮华,在山水造化中尽享天然。

The beautiful and elegant structural style which like courtyard will make you out of the world and enjoy the nature over the landscape.

